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Abstract : 

This research deals with structure of space in the novel by Jamila talbawi , 
where we highlighted the role of space in the novel and  revealed the various 
opposing dulities, which were represented in the duality of the real and the 
imaginary, the inside and the outside ,the top and the bottom, and their 
relationship with the elements of narrative structures from personalities and 
time-clearly, we worked in this study to mix theory and practice and to show 

techniques in her novel. 

Keywords:  

Space-polarities-real and imagined-personaity-topand botton-inside and 
outside-time 
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Résumé de l'étude: 

Cet article explore la structure spatiale de la cabane de la beauté de 

taplavi, souligne le rôle de l'espace dans elle et révèle les différents dualismes 

opposés entre la réalité et l'imagination, entre l'intérieur et l'extérieur, entre le 

haut et le bas, et leurs relations avec les éléments. Structure narrative des 

personnages et du temps dans cette étude, nous combinons théorie et pratique 

pour montrer comment les romanciers utilisent l'espace et diverses techniques 

narratives dans leurs romans. 

Mots clés: 

Espace, attraction, réalité et imagination, personnel, haut et Bas, intérieur et 

extérieur, temps. 

 


